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Abstract (en)
Device (2) for fixing a ski skin on the rear end (24) of a ski (1) comprises a holder (8) with a clamping element (11) for clamping the ski skin, and
a hook (10) for fixing the holder on the ski. The clamping element is non-elastic in its longitudinal direction and the holder has catch elements for
automatically preventing the clamping element from moving backward. Preferred Features: The clamping element is made in one piece from a
flexible or rigid non-elastic plastic.

Abstract (de)
Die Vorrichtung weist einen Halter (8) auf, der Mittel (10) zu seiner Befestigung am hinteren Ende (24) des Skis (1) besitzt. Ein Spannelement (11)
dient zum Spannen des Skifells (6). Das Spannelement (11) ist in seiner Längsrichtung im Wesentlichen unelastisch und der Halter (8) besitzt
Rastmittel (18, 19), mit denen das Spannelement (11) selbsttätig gegen eine Rückwärtsbewegung verrastbar ist. Das Spannen des Skifells (6)
erfolgt in einfacher Weise durch Ziehen am Spannelement (11), das in der erreichten Spannposition selbsttätig verrastet wird. <IMAGE>
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